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Introduction 簡介 

You may request a one-time only resubmission for reconsideration of 

your application based on your upgraded HKDSE Examination result(s) 

on subject level(s) / grade(s) after rechecking and remarking (RR results) 

before the specific deadline if you have: 

你可於指定限期前，要求重新遞交一次根據香港中學文憑考試成績覆核後

取得更高的科目等級（覆核成績）重新考慮入學申請。如你： 

  

1. submitted modification once already but wish to resubmit 

programme choices; or 

1. 已遞交一次修改，但希望重新修改；或 

2. missed the specific time slot but wish to submit a request. 2. 錯過指定時段，但仍希望遞交要求。 

  

You should contact the JUPAS Office via phone and pay a resubmission 

fee of HK$250 via your JUPAS account before the specific deadline.  

Upon confirmation of successful payment, you will be granted a 60-

minute window immediately to resubmit your request for 

reconsideration of application based on RR results (Reconsideration).   

你須於指定限期前致電「大學聯招處」（本處）及於你的「大學聯招辦

法」帳戶內繳交港幣 250 元正之修改費用。其後你即可於確認成功繳交

費用起計的 60 分鐘内，重新遞交要求根據覆核成績重新考慮入學申請

（重新考慮）。 

  

The resubmission fee is collected by the JUPAS Office on behalf of the 9 

JUPAS participating-institutions and the SSSDP institutions, and is not 

refundable nor transferable to another year / other application. 

修改費用由本處代 9 所「大學聯招辦法」參與院校及 SSSDP「資助計劃」

院校收取。有關費用一經繳交，概不退還，亦不得轉作其他年度申請／其

他申請之用。 

  

After this one-time only resubmission, no further resubmission will 

be allowed.  Resubmission MUST be completed by the specific 

deadline. 

重新遞交僅屬一次性質，再次要求重新遞交概不受理。重新遞交必須於指

定限期前完成。 

  

For more information, please refer to “Request for Reconsideration of 

Application Based on Upgraded HKDSE Examination Results on Subject 

Levels / Grades after Rechecking and Remarking” and “FAQ” on the 

JUPAS website.  

有關詳情，請瀏覽「大學聯招辦法」網站的「要求根據香港中學文憑考試

成績覆核後更高的科目等級重新考慮入學申請」及「常見問題」。 

  

https://www.jupas.edu.hk/en/results-of-application/rechecking-and-remarking-of-hkdse-examination-results/request-for-reconsideration-of-application-based-on-upgraded-hkdse-examination-results-on-subject-levels-grades-after-rechecking-and-remarking/
https://www.jupas.edu.hk/en/results-of-application/rechecking-and-remarking-of-hkdse-examination-results/request-for-reconsideration-of-application-based-on-upgraded-hkdse-examination-results-on-subject-levels-grades-after-rechecking-and-remarking/
https://www.jupas.edu.hk/en/results-of-application/rechecking-and-remarking-of-hkdse-examination-results/request-for-reconsideration-of-application-based-on-upgraded-hkdse-examination-results-on-subject-levels-grades-after-rechecking-and-remarking/
https://www.jupas.edu.hk/en/faq/about-jupas/rechecking-and-remarking-of-hkdse-examination-results/
https://www.jupas.edu.hk/tc/results-of-application/rechecking-and-remarking-of-hkdse-examination-results/request-for-reconsideration-of-application-based-on-upgraded-hkdse-examination-results-on-subject-levels-grades-after-rechecking-and-remarking/
https://www.jupas.edu.hk/tc/results-of-application/rechecking-and-remarking-of-hkdse-examination-results/request-for-reconsideration-of-application-based-on-upgraded-hkdse-examination-results-on-subject-levels-grades-after-rechecking-and-remarking/
https://www.jupas.edu.hk/tc/faq/about-jupas/rechecking-and-remarking-of-hkdse-examination-results/
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Should there be any inconsistency or ambiguity between the English 

version and the Chinese version, the English version shall prevail. 
此中文版本為英文版本譯本，如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之

處，概以英文版本為準。 

  

Last updated on 30 July 2025 

於 2025 年 7 月 30 日更新 
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Flowchart of Request for Reconsideration of Application Based on RR Results 

要求根據覆核成績重新考慮入學申請流程圖 

  Section 7.7 部分 

Resubmit Request for Reconsideration of 

Application Based on RR Results 

重新遞交要求根據覆核成績重新考慮入學申請 

Resubmit Modification of  

Programme Choices  

重新遞交修改課程選擇 

Pay RR Resubmission Fee 

繳交修改費用 

P.4 

Credit Card 

信用卡 

P.5 

FPS 

轉數快 

P.6 

PPS by Internet 

繳費靈網上服務 

 

P.5 

P.7 

View Payment Status  

查閱付款狀況 

P.8 

WITH Modification of Programme Choices 

修改課程選擇 

P.6 

Replace Selected Programme  

Choices / Add New Programmes 

取代已選報的課程選擇／增選新課程 

P.9 

Rearrange the Order of  

Programme Choices 

重新排列課程選擇的優先次序 

P.12 

Delete Programme Choices 

刪除課程選擇 

P.12 

Restore Programme Choices as at  

the Deadline for Updating of Programme Choices 

回復至更新課程選擇限期時的課程選擇 

P.13 

Submit Programme Choices 

遞交課程選擇 

P.14 

Section 7.6 部分 

Submit Request for Reconsideration of Application  

Based on RR Results 

遞交要求根據覆核成績重新考慮入學申請 

Submit Request for Reconsideration  

遞交重新考慮要求 

WITHOUT Modification of Programme Choices 

不修改課程選擇 

P.7 

P.4 
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Pay RR Resubmission Fee 繳交修改費用 

  

1. Contact the JUPAS Office to make the request via phone within the JUPAS 

Office's telephone enquiry service hours. 

 

於電話查詢服務時間內致電本處以提交要求。 

 

2. Click “Payment” and then click “Make Payment”. 

This payment page will last for 60 minutes after contacting the JUPAS Office. 

按「Payment」，然後按「Make Payment」。 

此付款頁面將在你聯絡本處後顯示 60 分鐘。 

 

3. Select the payment channel on this page, including:  

於此頁面選擇付款途徑，包括：  

a. Credit Card  

信用卡  

b. FPS  

轉數快  

c. PPS by Internet  

繳費靈網上服務  

  

4. You will receive a confirmation email and SMS* upon successful payment.   

當成功繳交費用後，你會收到確認電郵及 SMS*。 

 

* SMS will be sent with the Registered SMS Sender ID of #JUPAS to a valid Hong Kong mobile phone number.  Applicants who provide a non-Hong Kong mobile phone number MAY NOT be able to 

successfully receive SMS. 

 本處會以「#JUPAS」之短訊發送人名稱，發放 SMS 予有效的香港流動電話號碼。如申請人提供非香港流動電話號碼，或會未能成功收取 SMS。 

  



7.7 Resubmit Request for Reconsideration of Application Based on RR Results 

7.7 重新遞交要求根據覆核成績重新考慮入學申請 

© 2025 JUPAS All rights reserved  Page 5 / 8 

a. Credit Card 信用卡 

b. PPS by Internet 繳費靈網上服務 

  

i. Click “CREDIT CARD” or “PPS by Internet”. “Credit Card” Page「信用卡」頁面 

 

按「CREDIT CARD」或「PPS by Internet」。 

 

 

ii. Click the credit card logo / PPS logo to proceed to the relevant page for 

making the payment.  

按信用卡標誌／繳費靈標誌前往相應的付款頁面進行繳費。 

 

 “PPS by Internet” Page「繳費靈網上服務」頁面 

 
  

iii. After you have paid successfully, you will see this confirmation page. 

 

Retain a copy for your own record. 

成功繳交費用後，你將看到此確定頁面。 

保留頁面作紀錄用。 
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c. FPS 轉數快 
  

i. Click “FPS”. 

 

按「FPS」。 

 

ii. Click the FPS logo to obtain the FPS QR Code.  

按轉數快標誌獲取轉數快二維碼。 

 

  

iii. Scan / import the FPS QR Code by using the mobile app which supports 

FPS payment within 5 minutes. 

 

於 5 分鐘內以支援轉數快的流動應用程式掃瞄／匯入轉數快二維碼進行繳

費。 

 

 

 

iv. After you have paid successfully, click “Proceed to Confirmation”. 

成功繳交費用後，按「Proceed to Confirmation」。 

  

v. You will see this confirmation page. 

 

Retain a copy for your own record. 

你將看到此確定頁面。 

保留頁面作紀錄用。 
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Resubmit Request for Reconsideration  

重新遞交重新考慮要求 

  

1. Upon confirmation of successful payment, you will be granted a 60-minute 

window immediately to resubmit request for Reconsideration. 

 

Check the end time of your 60-minute window on this page. 

於確認成功繳費起，你會有 60 分鐘重新遞交重新考慮要求。 

在此頁面查閱你的 60 分鐘時段的完結時間。 

 

2. Click “Proceed to your resubmission” to resubmit the request for 

Reconsideration WITH / WITHOUT modification of your programme choices 

again. 

Please refer to the Applicants’ User Guide section “7.6 Submit Request for 

Reconsideration of Application Based on RR Results” for details. 

按「Proceed to your resubmission」以再次遞交重新考慮要求及修改／不修

改課程選擇。 

有關詳情，請瀏覽申請人手冊「7.6 遞交要求根據覆核成績重新考慮入學申請」

部分。 

 

 

  

 

  

https://www.jupas.edu.hk/en/applicants-user-guide/7-selection-amendment-of-programme-choices/7-6-submit-request-for-reconsideration-of-application-based-on-rr-results/
https://www.jupas.edu.hk/en/applicants-user-guide/7-selection-amendment-of-programme-choices/7-6-submit-request-for-reconsideration-of-application-based-on-rr-results/
https://www.jupas.edu.hk/tc/applicants-user-guide/7-selection-amendment-of-programme-choices/7-6-submit-request-for-reconsideration-of-application-based-on-rr-results/
https://www.jupas.edu.hk/tc/applicants-user-guide/7-selection-amendment-of-programme-choices/7-6-submit-request-for-reconsideration-of-application-based-on-rr-results/


7.7 Resubmit Request for Reconsideration of Application Based on RR Results 

7.7 重新遞交要求根據覆核成績重新考慮入學申請 

© 2025 JUPAS All rights reserved  Page 8 / 8 

View Payment Status 查閱付款狀況 

 

1. Click “Payment” to view your payment history. 

 

按「Payment」查閱你的付款紀錄。 
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